
 
  
                  
 
 

 UNITED ENERGY FAO LIMITED 

 

كة  ي فاو شر  المحدودة  يونايتد إنرج 
UNITED ENERGY FAO LIMITED 

United Energy FAO Limited (hereinafter will refer to as “COMPANY”) is 
pleased to announce ITB No.: UEFL-DR-SR-2025-0002 for the Provision of 
Drilling Rig and Associated Services for FAO-1 Well under Public Tender 
Process. 
 
All companies having similar experience and have interest in participating 
in the aforementioned Tender (hereinafter will refer to as “Bidder”), please 
adhere to the conditions and timings below: 
1. Bidder is requested to have been registered in the BOC(Basra Oil 

Company) Prequalification.  
2. Submit the Confidentiality Agreement that can be downloaded from 

the Company’s website http://www.kuwaitenergy.co/announced-
tenders/, fill as required, run two (2) prints, and sign in wet ink by 
Bidder’s authorized representative. Two (2) sets of the original signed 
Confidentiality Commitment along with the documents listed in the 
below point 7 shall be delivered in hard copies to the ITB Documents 
Distribution Location from  Sunday, 02 March 2025 till Tuesday, 04 
March 2025 

3. ITB Documents will  only be distributed on CD to Bidder who submitted 
aforementioned Confidentiality Agreement.  

4. ITB Documents Distribution Date: from 09:00 AM – 11:30 AM,  
Thursday, 06 March 2025. 

5. Daily Working Time: 09:00 – 11:30 Basra time. 
6. ITB Documents Distribution Location: United Energy FAO Limited, 

FAO, FAO Tendering Team, FAO Oilfield Bid Reception Office PAC - 
Temporary Address: - Siba Gas Field, Al Faw Highway-Basra – Iraq 
(https://maps.app.goo.gl/6fC3U3cWn5nZHAYm6) 

7. Bidder must submit a clean & clear copy of the following documents 
to the ITB Document Distribution Location to receive the ITB 
Documents CD: 
✓ Certificate of Incorporation and Establishment Decision issued by 

the competent authority. 
✓ Registration Certificate. 
✓ Authorization Letter on Bidder’s company letterhead (signed & 

stamped) for Bidder’s representative to collect ITB Document 
CD. Copy of Bidder’s representative ID/passport is required to be 
provided; and 

✓ Complete contact information on Bidder’s company letterhead 
(Bidder’s company registered name, registration address, 
operations address, Bidder’s company email, phone number for 
at least two (2) person of Bidder) signed and stamped by 
authorized signatory. 

8. It’s also acceptable that Bidder contact  tendering.fao@uegl.com.cn  
after the delivery of the original hard copy of the signed 
Confidentiality Commitment to the ITB Documents Distribution 
Location and attaching the documents listed in the above point 7, 
requesting to receive the ITB Documents by email. COMPANY at its 
own option may share the ITB Documents by email with Bidder. 

9. The winning Bidder shall bear all the costs of the aforesaid publishing 
and advertisement, including all extensions if issued. 

10. Technical and Commercial Bids shall be submitted in English Language 
only. 

11. All prices of the submitted Commercial Bid shall be in United States 
Dollars only. 

12. No part of any Bid submitted will be returned to Bidder. 
13. All costs in the preparation and submission of the Bid including any 

clarifications, discussions, studies, drawings and/or meetings shall be 
at Bidder’s cost, irrespective of whether a Contract is entered into or 
not. 

14. If you have any enquiries, please contact: 
Mobile number: +964-786-477-8666 
Email: tendering.fao@uegl.com.cn  

كة  يسر   ي فاو شر كة"( أن تعلن عن   المحدودة  يونايتد إنرج  )سيشار إليها فيما يلي باسم "السرر
جهاز الحفر والخدمات بتوفير  لخاصة  ا  UEFL-DR-SR-2025-0002  ة: المناقصة المرقم 
 باسلوب المناقصة العامة.   FAO-1المرتبطة به لبير 

 
 

المناقصة   ي 
للمشاركة ف  المماثلة مدعوة  ة بالأعمال  لديها خب  ي 

الت  كات  المذكورة جميع السرر
وط والمواعيد أدناه:  ام بالسرر  أعلاه )سيشار اليهم فيما يلي باسم "مقدم العطاء"(، يرج  الالب  

1.  
ا
مسجل يكون  أن  العطاء  مقدم  عل  ط  البصرةلدى    يشب  نفط  كة  التأهيل    شر مع 

 . المسبق
السرية   .2 اتفاقية  تحميتقديم  يمكن  ي 

من  لالت  كة  ها  السرر  الرسمي موقع 
http://www.kuwaitenergy.co/announced-tenders/    هو كما  إملائها 

من قبل الممثل المخول من قبل  والتوقيع عليهما  ,  ( 2)  طباعة نسختي   قم بمطلوب,  
العطاء  الاصليتي    .  مقدم  النسختي    تسليم  مع    الموقعتي   يجب  السرية  اتفاقية  من 

ي    الوثائق
ي نسخ ورقية إلى موقع توزي    ع  7  الفقرةالمذكورة ف 

 منالمناقصة   وثائق  أدناه ف 
 . 2025آذار  04 الثلاثاء لغاية 2025 آذار 02الأحد يوم 

اتفاقية وثائق  سيتم توزي    ع   .3 الذي قدم  العطاء  المناقصة عل قرص مضغوط لمقدم 
 السرية المذكورة أعلاه فقط. 

المناقصة:  .4 توزي    ع  الساعة   تاري    خ      9من 
ً
الساعة  صباحا    11:30حت  

ً
يوم  صباحا من 

  2025آذار  06 الخميس
5.  :   9أوقات العمل اليومي

ً
  11:30 –صباحا

ً
 حسب توقيت البصرة. صباحا

كة  :  المناقصةوثائق  توزي    ع    موقع .6 فاو شر ي  إنرج  فالمحدودة  يونايتد  الفاو،  ريق  ، 
 –حقل الفاو النفطي كتب استقبال عطاءات ، مالمناقصات

 .العراق – طريق بصرة فاو السري    ع – حقل السيبة الغازيمخيم : العنوان المؤقت 
 )https://maps.app.goo.gl/6fC3U3cWn5nZHAYm6(احداثيات الموقع: 

من   .7 نسخة نظيفة وواضحة  تقديم  العطاء  توزي    ع وثائق  عل مقدم  الى موقع  التالية 
 المناقصة: وثائق لاستلام قرص المناقصة وثائق 

كة مقدم العطاء صادرة من الجهة المختصة . أ    ;عقد تاسيس شر
كة مقدم العطاءشهادة  . ب  ;تاسيس شر
كون التخويل عل نموذج  يتخويل للشخص المخول لاستلام قرص المناقصة و  . ت

هوية   من  نسخة  مع  العطاء  مقدم  كة  بختم شر ومختوم  للعطاء  مقدمة  كة  شر
 ;او جواز السفر الشخص المخول

كة مقدم العطاء،  . ث معلومات الاتصال الكاملة لمقدم العطاء )الاسم المسجل لسرر
يد   والب  العطاء،  مقدم  كة  ادارة شر عنوان  العطاء،  مقدم  كة  تسجيل شر عنوان 
لمقدم  تابعي    الأقل  عل  لشخصي    الهاتف  ورقم  العطاء،  لمقدم  ي 

ون  الإلكب 
كة مقدم العطاء ويكون مختوم من قبل الشخص   العطاء( عل شكل نموذج شر

 المخول بالتوقيع. 
مع   .8 بالتواصل  العطاء  مقدم  يقوم  أن  ا 

ً
أيض المقبول  من 

  tendering.fao@uegl.com.cn   بعد تسليم النسخة الأصلية من اتفاقية السرية
ي  الوثائق  وإرفاق  المناقصة  وثائق  الموقعة إلى موقع توزي    ع  

أعلاه،   6  الفقرةالمذكورة ف 
.  وثائق المناقصة  ستلام  إلطلب   ي

ون  يد الإلكب  حسب  و   كةربما تقوم السرر عن طريق الب 
ي مع مقدم المناقصة وثائق مشاركة ب اختيارها 

ون  يد الإلكب   . العطاء عب  الب 
يتحمل من ترسو عليه المناقصة جميع تكاليف وأجور النسرر والأعلان المذكورين، بما   .9

ي  ي حالة إصدارها. فت 
 ذلك جميع التمديدات اللاحقة ف 

10.  
ً
ية حصرا  .تقدم العطاءات الفنية والتجارية باللغة الأنكلب  

11.  .
ً
ة العطاء التجاري بالدولار الأمريكي حصرا  تكون تسعب 

ي حال لم ترسوا المناقصة عل  .12
لن يتم إرجاع العطاء او أي جزء منه إلى مقدم العطاء ف 

 .مقدم العطاء
ي   .13

يتحمل مقدم العطاء وعل نفقته الخاصة جميع تكاليف اعداد وتقديم العطاء بما ف 
اجتماعات،  و/او  مناقشات  و/او  و/او مخططات  دراسات  و/او  توضيحات  اي  ذلك 

 بغض النظر عما إذا كان قد تم احالة العقد اليه ام لا. 
ي حال وجود أي استفسار، الرجاء التواصل مع:  .14

 ف 
 8666-477-786-964+-رقم الهاتف: 

ي 
ون  يد الالكب    tendering.fao@uegl.com.cn : الب 
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